
RADA GMINY GASZOWICE
44·293 Gaszowicc, ul. Rydułtowska 2

Protokół Nr BR.0002.9.2011
z sesji Rady Gminy Gaszowice
z dnia 27 października 2011 r.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) - 15 radnych.
Lista obecności - zał. do protokołu.
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zal. do protokołu

Ad. 1
Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący rady otworzył sesję i powitał wszystkich obecnych słowami: "Otwieram
Sesję Rady Gminy Gaszowice, witam zaproszonych gości, witam radnych".

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji uczestniczy
14 radnych, podkreślił, że obrady są prawomocne.

Ad.2
Przewodniczący rady poinformował, że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad.

Przewodniczący rady nadmienił, że doszła radna Małgorzata Witek stwierdził, że na ogólną
liczbę 15 radnych w Sesji uczestniczy 15 radnych.

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 września 2011 r.
4. Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym

- informacja o przetargach.
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.
6. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów.
7. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.
8. Rozpatrzenie skargi.
9. Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych do Wójta Gminy

i Przewodniczącego Rady Gminy Gaszowice.
10. Budżet jednostek organizacyjnych gminy - wykonanie.
11. Informacja o przebiegu remontów i inwestycji na terenie gminy w 2011 roku.
12. Informacja o pozyskiwaniu i wykorzystaniu środków unijnych w 2011 roku.
13. Analiza niebezpieczeństw występujących na drogach gminnych.
14. Przeprowadzenie wyborów ławników do Sądu Rejonowego w Rybniku Sądu

Okręgowego w Gliwicach na kadencję 2012 - 2015.
J 5. Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2011,
b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2011

i na lata następne,
c) podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Gaszowice w roku 2012

z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego.
16. Bieżące sprawy.
17. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
18. Zamknięcie obrad sesji.

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do protokołu.
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Przewodniczący rady przedstawił porządek obrad a następnie zwrócił się z zapytaniem czy
ma ktoś jakieś uwagi bądź propozycje zmian do przedstawionego porządku obrad.
Nie wniesiono uwag do przedstawionego porządku obrad.

Ad. 3.
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 września 2011 roku.
Przewodniczący rady powiedział, że w związku ze złożonymi przez niego dwoma
interpelacjami pisemnymi informuje, iż w ustawowym terminie otrzymał odpowiedzi na te
interpelacje, z których jest zadowolony i usatysfakcjonowany, gdyż zostały przygotowane
profesjonalnie. Ponadto odczytał pozostałe punkty, które są stricte interpelacjami.
Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chce zabrać głos w sprawie odczytanych
interpelacji. Nikt nie zabrał głosu w tym temacie.
Po tym Przewodniczący rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych wnosi jakieś uwagi
do protokołu.
Radna Halina Rybarz-Adamik wyraziła swoje niezadowolenie odnośnie cytatów
i obszernych zapisów zawartych w protokole, a dotyczących tylko wybranych kwestii,
zaznaczając tym samym, że jest to protokół a nie stenogram.
Radny Damian Krauze zapytał czy jest to wniosek aby protokół był protokołem a nie
stenogramem.
Radna Halina Rybarz-Adamik powiedziała że tak.
Przewodniczący rady stwierdził iż nie jest to wniosek o zmianę zapisow w protokole,
informując jednocześnie, iż przyjmuje powyższe do wiadomości i na przyszłość będzie to
zapisywane bardziej skrótowo, była to sesja bardzo burzliwa i dlatego tak to zostało zapisane.
Radny Ryszard Jacek stwierdził, że nie było "żadnej burzy" trzeba po prostu powrócić do
starego wzorca jaki był dotychczas.
Przewodniczący rady zapytał czy są jakieś wnioski do projektu protokołu. Nie wniesiono
żadnego wniosku.
Radna Gabriela Oślizło dodała aby protokoły sporządzane były w dotychczasowej formie.
Po czym Przewodniczący rady nadmienił, że protokół czytali: Piotr Górecki, Andrzej Cieślok,
Halina Rybarz-Adamik, Małgorzata Witek, Barbara Watoła, Jerzy Kawulok, Ryszard Jacek,
Józef Szawerna, Mieczysław Szymik, Szymon Korbel, Gabriela Oślizło, Damian Krauze.
Następnie poddał protokół pod głosowanie. Protokół przyjęto w głosowaniu:
Glosowanie:
- 12 - głosów "za"
- O - głosów "przeciw"
- 3 - głosy "wstrzymujące się"

Ad. 4.
Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym.
Wójt Gminy odczytał informację o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym
tj. od 30 września 2011 r. do 27 października 2011 r.

1. W dniach 4-5 października uczestniczyłem w Brennej w Zgromadzeniu Ogólnym
Związku Gmin i Powiatów Subregionu Zachodniego Woj. ŚI. z siedzibą w Rybniku.
Głównymi tematami na spotkaniu była konferencja nt. Programu Rozwoju Subregionu
na lata 2014-2020 oraz sprawy znowelizowanej ustawy dot. gospodarki odpadami.

2. 8 października uczestniczyłem w otwarciu Galerii Fotografii w Domu Kultury
w Chwałowicach.

3. 11 października odbyła się w Czernicy uroczysta akademia oraz koncert z okazji Dnia
Edukacji Narodowej.

4. W dniach 12-] 5 października uczestniczyłem w delegacji sześciu burmistrzów
i wójtów Stowarzyszenia Gmin Górniczych w Polsce w seminarium podsumowującym
pierwszy etap projektu pn Wsparcie rozwoju małych i średnich przedsiębiorstw
w regionach górniczych, które odbyło się w mieście Arras we Francji.
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5. 15 października uczestniczyłem w jubileuszu 85- lecia Polskiego Związku Hodowców
Gołębi Pocztowych oddział w Rydułtowach.

6. 15 października odbyło się pasowanie na przedszkolaka w przedszkolu w Czernicy
połączone z świętem pieczenia ziemniaka - udział wzięła Sekretarz.

7. 16 października w Łukowie ŚJ. OSP odbył się Festiwal Piosenki Harcerskiej
pn Przystanek Gaszowice - udział wzięła Sekretarz.

8. 18 października odbyło się spotkanie robocze ze sołtysami.
9. 18 października odbyła się narada z dyrektorami szkół iprzedszkoli.
Wójt dodał, że podczas narady dyskutowano między innymi na temat zmian w regulaminie
wynagradzania nauczycieli.
10. 22 października uczestniczyłem na zaproszenie Związku Nauczycielstwa Polskiego

w uroczystych obchodach IX Dnia Związkowca w Teatrze Polskim w Bielsku - Białej.
11. 24 października uczestniczyłem na zaproszenie Śląskiego Kuratora Oświaty

w konferencji nt. Przewodnictwa Polski w Radzie Unii Europejskiej i priorytetów
prezydencji w sferze edukacji oraz targów programów europejskich "Młodzież w Unii
Europejskiej".

12. 25 października uczestniczyłem w konferencji Związku Gmin i Powiatów Ś1. nt. nowej
ustawy o gospodarce odpadami.

13.27 października odbyła się uroczystość wręczenia medali za długoletnie pożycie
małżeńskie małżonkom z 50,55 i 60 letnim stażem małżeńskim.

Wójt dodał, że Radę Gminy reprezentował wice przewodniczący Damian Krauze.

Następnie Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym podpisał następujące
zarządzenia:

l. dziesięć zarządzeń w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 20 II;
2. zarządzenie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania końcowego z realizacji zadania

publicznego;
3. zarządzenie w sprawie przyjęcia regulaminu organizacyjnego Zespołu

Interdyscyplinarnego w Gaszowicach ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie;
4. zarządzenie w sprawie ogłoszenia przetargu nieograniczonego na "Odbudowę przepustu

w rejonie ulicy Pogwizdowskiej w Gaszowicach" oraz powołanie komisji przetargowej;
5. zarządzenie w sprawie ogłoszenia przetargu nieograniczonego na "Ograniczenie niskiej

emisji w budynkach użyteczności publicznej w Powicie Rybnickim - Przedszkole w
Czernicy" oraz powołanie komisji przetargowej;

6. zarządzenie w sprawie powołania przewodniczącego komisji inwentaryzacyjnej;
7. zarządzenie w sprawie konsultacji projektu uchwały Rady Gminy w sprawie programu

współpracy Gminy Gaszowice w roku 2012 z podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku;

8. zarządzenie w sprawie ogłoszenia czwartego przetargu ustnego nieograniczonego na
sprzedaż nieruchomości położonej w Czernicy przy ul. Dębowej stanowiącej grunt
rolny;

9. zarządzenie w sprawie ogłoszenia przetargu nieograniczonego na pełnienie funkcji
inspektora nadzoru nad realizacją zadania ograniczenie niskiej emisji - przedszkole
w Czernicy oraz powołanie komisji przetargowej;

10. zarządzenie w sprawie zmiany cennika usług Zakładu Obsługi Komunalnej;
11. zarządzenie w sprawie konsultacji projektu uchwały dot. zmiany uchwały dot. ustalenia

regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania
nauczycielom dodatków .... ;

12. zarządzenie w sprawie ustalenia zasad kontroli dotacji udzielanych z budżetu Gminy
Gaszowice;

13. zarządzenie w sprawie przeprowadzenia kontroli zadań realizowanych przez podmioty
korzystające z dotacji Gminy Gaszowice w roku 2011;
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14. zarządzenie w sprawie ogłoszenia trzeciego przetargu ustnego nieograniczonego na
sprzedaż nieruchomości położonej w Czernicy przy ul. PowstaJ1CÓW stanowiących
własność gminy Gaszowice.

Sekretarz Gminy poinformowała, o przeprowadzonych przetargach w okresie między
sesyjnym.
W dniu 12.1 0.20 IIr. odbyło się otwarcie ofert w przetargu nieograniczonym na "Remont
drogi gminnej - ul. Polnej w Piecach"
W prowadzonym postępowaniu złożono następujące oferty

Lp.: 1
Nazwa wykonawcy: Spółdzielnia Kółek Rolniczych z Wodzisławia Śl.
Cena oferty brutto: 137180,89 zł,
Lp.: 2
Nazwa wykonawcy: Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Sp. z 0.0. z Raciborza
Cena oferty brutto: 89 868,51 zł,
Lp.: 3
Nazwa wykonawcy: Przedsiębiorstwo Budownictwa Drogowego Sp. z 0.0. z Rybnika
Cena oferty brutto: 92693,14 zł,
Lp.: 4
Nazwa wykonawcy: .Techrol ?" S.c. J. Bochoń, W. Bochoń z Sośnicowic
Cena oferty brutto: 98 561,55 zł,
Lp.: 5
Nazwa wykonawcy: Przedsiębiorstwo Budowlane "KUBIK" Sp. J. z Krakowa
Cena oferty brutto: 125359,63 zł,

Do realizacji zadania wybrano ofertę nr 2.

W dniu 18.10.20 l lr. odbyło się otwarcie ofert w przetargu nieograniczonym na "Odbudowa
przepustu w rejonie ul. Pogwizdowskiej w Gaszowicach"
W prowadzonym postępowaniu złożono następujące oferty

Lp.: ]
Nazwa wykonawcy: Formes Sp. z 0.0. z Zielonki
Cena oferty brutto: 410 231,27 zł,
Lp.: 2
Nazwa wykonawcy: Melioracje Wodne Stanisław Kachel z Rybnika
Cena oferty brutto: 231 499,64 zł,
Lp.: 3
Nazwa wykonawcy: Przedsiębiorstwo Robót Inżynieryjnych "Ekobud" Ganczarski,
Wianecki, Marzec Sp. J. z Piekar Śląskich
Cena oferty brutto: 339449,74 zł,
Lp.: 4
Nazwa wykonawcy: Zakład Wielobranżowy .Jvlelkad" inż. Klemens Scheithauer z Łańc
Cena oferty brutto: 231 811,78 zł,
Lp.: 5
Nazwa wykonawcy: P.P.U.H. .Trex Hal" Sp. z 0.0. z Rybnika
Cena oferty brutto: 509024,36 zł,

Do realizacji zadania wybrano ofertę nr 2.

Następnie Wójt Gminy przedstawił "Informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy
Gaszowice w roku szkolnym 2010/2011", zgodnie z Ustawą z dnia 19 marca 2009r. o zmianie
ustawy o systemie oświaty oraz o zmianie innych ustaw (Dz. U. z 2009r., Nr 56, poz. 458)
w ustawie z dnia 7 września 1991r. o systemie oświaty (Dz. U. z 2004r., Nr 256, poz. 2572, ze
zrn.) do której dodano w art. 5a ust. 4, w następującym brzmieniu: "Organ wykonawczy
jednostki samorzqdu terytorialnego, w terminie do dnia 31 października, przedstawia organowi
stanowiącemu jednostki samorzqdu terytorialnego informację o stanie realizacji zadań
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oświatowych tej jednostki za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach sprawdzianu
i egzaminów, o których mowa wart. 9 ust. 1pkt 1, 2 i 3 lit. b-f, w szkołach tych typów, których
prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu terytorialnego". Wójt dodał, że
informacja została opracowana przez GZOSiP w Gaszowicach j jest to zbiór wszystkich
sprawozdań, które sporządzane były przez dyrektorów placówek oświatowych
i przekazywane w trakcie roku szkolnego do Wójta i Rady Gminy. Kompletna informacja
w formie pisemnej będzie do wglądu w biurze Rady Gminy. Rada nie wniosła uwag do
przedstawionej informacj i.

Przewodniczący rady zadał Wójtowi pytanie dotyczące ustawy o odpadach - czy są jakieś
bliższe wiadomości, kierunki. Wójt powiedział, że ustawa wejdzie w życie najpóźniej
w czerwcu 2013 roku i radykalnie zmieni gospodarowanie odpadami. Odbiorcą wszystkich
odpadów komunalnych na terenie gminy będzie Gmina, która zobowiązana będzie wyłonić
w drodze przetargu firmę. Poinformował, że na obecną chwilę brak jest jeszcze wszystkich
rozporządzeń wykonawczych do ustawy o gospodarce odpadami. Mówił, że województwo
śląskie zostało podzielone na sześć tzw. regionów, w których mają zostać zutylizowane
wszelkiego rodzaju odpady z danego regionu. Firma, która zostanie wyłoniona w drodze
przetargu winna informować daną gminę, gdzie odpady zostaną zutylizowane. Ważne jest to
o tyle iż do 2013 roku - 50% a do 2020 roku - minimum 65% śmieci musi być przeznaczona do
ponownego zużycia, tzw. recykling. Procent odpadów przeznaczonych do recyklingu co kilka
lat będzie wzrastał, a w przypadku nie wywiązania się gminy będą ponosić kary z tego tytułu.
Na dzień dzisiejszy jest wiele szczegółów technicznych takich jak np. ilość śmieci za jaką
będzie obciążany kosztami dany mieszkaniec, ponieważ inną ilość odpadów wytworzy
mieszkaniec miasta a inną mieszkaniec gminy wiejskiej. W związku z powyższym
uczestniczymy we wszystkich spotkaniach, które organizowane są w tym temacie.

Przewodniczący rady zwrócił się z pytaniem, czy ma ktoś jakieś uwagi, pytania do
odczytanych spraw.
Do przedstawionych informacji w zakresie w/w sprawozdania nie wniesiono uwag.

Ad. 5.
Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 24.10.2011 r. o godz. 15°0
w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice przedstawiła p. Gabriela Oślizło - Przewodnicząca
Komisji.
Tematyką posiedzenia było:
l . Rozpatrzenie skargi
2. Analiza materiałów na sesję, sprawy bieżące.
3. Ośrodek Pomocy Społecznej - analiza wydatków rzeczowych celowych - stan na
30.IX.2011 - Wójt, Kierownik OPS
Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu

Ad.6.
Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów które
odbyło się w dniu 25.10.2011 r. o godz. 133o w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice
przedstawiła p. Ewa Biernacka - Przewodnicząca Komisji.
Tematyką posiedzenia było:
1.Budżetjednostek organizacyjnych gminy - wykonanie. - Wójt, Kierownicy jednostek
2.Informacja o przebiegu remontów i inwestycji na terenie gminy w 2011 1'. - Wójt, Kierownik
Referatu Gospodarki Publicznej i Inwestycji
3.Informacja o pozyskiwaniu i wykorzystaniu środków pozabudżetowych z uwzględnieniem
środków pozyskanych z budżetu Unii Europejskiej w 2011 roku. - Wójt, Kierownik Referatu
Ochrony Środowiska iRozwoju Gminy.
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4.Przedstawienie wniosków inwestycyjnych i remontowych złożonych przez poszczególne
sołectwa oraz jednostki samorządu terytorialnego na 20 I2r. - Wójt, Skarbnik
S.Bieżąca analiza uchwał i rozpatrywanie spraw.
Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Wójt w uzupełnieniu tematu dotyczącego analizy miejsc niebezpiecznych przedstawił
zestawienie zdarzeń drogowych na terenie Gminy Gaszowice zaistniałych w okresie od
1.01.2011 r. do 26.l0.2011 r. sporządzone przez Komisariat Policji w Gaszowicach. W sumie
w Gaszowicach doszło do kolizji na :- ul. Rybnickiej - 4, ul. Wiejskiej - 2, ul. Rydułtowskiej -
1, ul. Sumińskiej - 2, ul. Granicznej - 1, ul. Rudzkiej - I.W Szczerbieach na: ul. Rybnickiej -
1, ul. Krótkiej - 1, ul. Radoszowskiej - 3, ul. Leśnej - l. W Czernicy na ul. Wolności - 3,
ul. Młyńskiej - 1, ul. Sobieskiego - 1, ul. Buczyna - 2. W Piecach doszło do jednej kolizji na
ulicy Sportowej. Jeśli chodzi o wypadki i potrącenia pieszych to miał miejsce jeden wypadek
w Szczerbieach na ul. Rybnickiej oraz potrącenie pieszego również w Szczerbieach na ul.
Radoszowskiej. Wypadków ze skutkiem śmiertelnym na terenie gminy od początku roku nie
było.

Ad.7.
Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia
i Młodzieży, które odbyło się w dniu 24.1 0.2011 r. o godz. 900 w sali Nr 21 Urzędu Gminy
Gaszowice przedstawiła p. Halina Rybarz - Adamik - Przewodnicząca Komisji.
Tematyką posiedzenia było:
1.Patologia dzieci i młodzieży - omówienie sposobów pomocy. - Pedagodzy, Kierownik OPS,
Przewodniczący GKRP A
2.Wykroczenia dzieci i młodzieży przeciwko prawu na terenie Gminy. - Komendant
Komisariatu Policji w Gaszowicach
3.Materiały na sesję i sprawy bieżące
Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokolu.

Ad. 8.
Rozpatrzenie skargi.
Przewodniczący rady poinformował, że 29 września 2011 r. Pani Joanna Hein skierowała do
Wójta Gminy Gaszowice skargę na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Szczerbicach. W dniu
6 października 2011 r. Wójt Gminy Gaszowice przekazał Radzie Gminy Gaszowice jako
organowi właściwemu zgodnie z art. 229 pkt 3 kpa do rozpatrzenia w/w skargę. Skarga
rozpatrywana była na posiedzeniach komisji oświaty i komisji rewizyjnej, na których obecna
była również pani Hein. Po zapoznaniu się z treścią skargi, Komisje stwierdziły, że nie są
władne do rozpatrywania tego typu spraw, jest to skarga pracownika na pracodawcę
i w związku Z tym organem właściwym do rozpatrzenia jest sąd pracy. Następnie zapytał czy
ktoś z obecnych chce zabrać głos w tej sprawie. Nikt nie zabrał głosu w tym temacie.
Przewodniczący rady powiedział, że związku ze złożoną skargą został przygotowany stosowny
projekt uchwały, który odczytał. Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący rady zapytał,
czy są uwagi ze strony radnych do przedstawionego projektu uchwały. Nie wniesiono uwag do
projektu uchwały.
Następnie Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:
- 14 - głosów "za"
- O - głosów "przeciw"
- 1 - głos "wstrzymujący się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.
UCHW ALA NR BR.0007.9.50.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 października 2011 r.
w sprawie: wskazania organu właściwego do rozpatrzenia skargi - stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

6



Ad.9.
Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych do Wójta Gminy i Przewodniczącego

Rady Gminy Gaszowice.

Przewodniczący rady poinformował zebranych, że w oparciu o art. 24 Iit.t'h" ust. l Ustawy
o samorządzie gminnym "Radny, wójt, z-ca wójta, sekretarz gminy, skarbnik gminy, kierownik
jednostki organizacyjnej gminy oraz osoby wydające decyzje w imieniu wójta są zobowiązani do
złożenia oświadczenia o swoim stanie majątkowym". Ustawa obliguje Przewodniczącego Rady oraz
Wójta Gminy do złożenia do dnia 30 października informacji o złożonych oświadczeniach
majątkowych.
Przewodniczący rady przedstawił informację na temat złożonych oświadczeń majątkowych
radnych złożonych na jego ręce na rozpoczęcie kadencji oraz za rok 2010, wyjaśniając, że
wszyscy zobowiązani złożyli w terminie swoje oświadczenia majątkowe, w których nie
stwi erdzono uchybień natury formalnej. Ponadto odczytał treść pisma z dnia 25.1 0.2011 r.
Naczelnika Urzędu Skarbowego w Rybniku dotyczące analizy oświadczeń majątkowych
radnych złożonych w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania oraz obejmujących stan
majątkowy na dzień 31.12.2010 r. Poinformował również, iż wpłynęło pismo Wojewody
śląskiego dotyczące informacji o oświadczeniach majątkowych złożonych przez
Przewodniczącego Rady oraz Wójta Gminy na rozpoczęcie kadencji oraz za 2010 rok.
Następnie poprosił o przedstawienie informacji na temat oświadczeń majątkowych, które zostały
złożone Wójtowi Gminy. Sekretarz Gminy odczytała informację o oświadczeniach
majątkowych złożonych na ręce Wójta, obejmujących stan na dzień 31.12.2010 r. z której
wynikało, że wszyscy zobowiązani złożyli w terminie swoje oświadczenia majątkowe, w
których nie stwierdzono nieprawidłowości. Poinformowała również, że wpłynęły pisma
Naczelnika Urzędu Skarbowego z Rybnika i z Żor dotyczące analizy oświadczeń
majątkowych.

Ad.IO.
Budżet jednostek organizacyjnych gminy - wykonanie.
Przewodniczący rady poinformował, że informacje do informacje w zakresie wykonania
budżetu w jednostkach organizacyjnych za okres od stycznia do końca września 2011 roku
radni otrzymali wraz z materiałami na sesję, z którymi zapoznali się w trakcie posiedzeń
poszczególnych Komisji stałych. Następnie zwrócił się z pytaniem czy ma ktoś jakieś uwagi,
pytania do informacji w w/w zakresie. Nikt nie zabrał głosu w tym temacie.

Ad.l1.
Informacja o przebiegu remontów i inwestycji na terenie gminy w 20] ] roku.
Przewodniczący rady poinformował, że z w/w informacją radni zapoznali się w trakcie
posiedzeń poszczególnych Komisji stałych. Następnie zwrócił się z pytaniem czy ma ktoś
jakieś uwagi, pytania do informacji w tym zakresie.
Do informacji nie wniesiono uwag.

Ad.12.
Informacja o pozyskiwaniu i wykorzystaniu środków unijnych w 2011 roku.
Przewodniczący rady poinformował, że z w/w informacją radni zapoznali się w trakcie
posiedzeń poszczególnych Komisji stałych. Następnie zwrócił się z pytaniem czy ma ktoś
jakieś uwagi, pytania do informacji w tym zakresie. Do informacji nie wniesiono uwag.

Przewodniczący rady zapytał czy wiadomo coś na temat pozyskania środków unijnych na
remont Zameczka w Czernicy. Pani Sekretarz w odpowiedzi udzieliła informacji iż być może
Pani dyrektor Ośrodka kultury złożyła taki wniosek.
Ponadto Przewodniczący rady zapytał czy były składane wnioski przez gminę o pozyskanie
środków unijnych na budowę przedszkola w Szczerbicach. W odpowiedzi Wójt udzielił
informacji, iż w momencie rozpoczęcia inwestycji nie był ogłoszony żaden program, z którego
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gmina mogłaby skorzystać na dofinansowanie tej inwestycji. Ponadto poinformował iż istnieje
możliwość uzyskania dofinansowania ze środków zewnętrznych na etapie wykończenia
budowy lub wyposażenia przedszkola.

Ad.13
Analiza niebezpieczeństw występujących na drogach gminnych.
Przewodniczący rady poinformował, że wszyscy radni otrzymali informację Wójta w tym
zakresie w materiałach na sesję z którą zapoznali się w trakcie posiedzeń poszczególnych
Komisji stałych. Ponadto temat ten był analizowany na posiedzeniach komisji co znalazło
odzwierciedlenie w przedstawionych protokołach z posiedzeń komisji. Następnie zwrócił się
z pytaniem czy ma ktoś coś do dodania w tym zakresie. Nikt nie zabrał głosu w tym temacie.

Ad.14.
Przeprowadzenie wyborów ławników do Sądu Rejonowego w Rybniku i Sądu Okręgowego
w Gliwicach na kadencję 2012 - 2015.
Przewodniczący Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników - Damian
Krauze odczytał opinię Zespołu z dnia 26.09.2011 r. na temat kandydatów na ławników,
w szczególności spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie.

Następnie Przewodniczący rady, poinformował, że informację na temat zasad wyboru
ławników sądowych na kadencję 2012-2015 wszyscy radni otrzymali na posiedzeniach
komisji, do której nie wniesiono uwag. Po czym Przewodniczący rady zwrócił się do radcy
prawnego
o wyjaśnienie sposobu głosowania.
Radca prawny - mgr Maciej Markowicz wyjaśnił, że głosowanie przeprowadza się za
pomocą kart do głosowania, gdzie nazwiska i imiona kandydatów umieszcza się w porządku
alfabetycznym. Głosowanie odbywa się w następujący sposób:
- w sytuacji gdy liczba kandydatów jest równa lub mniejsza liczbie wybieranych ławników:
1) głosowanie odbywa się poprzez postawienie znaku "X" w odpowiedniej kratce:
"za" albo "przeciw" umieszczonej pod nazwiskiem i imieniem każdego kandydata;
2) postawienie znaku "X" w dwóch kratkach, przy nazwisku kandydata lub jego brak w
każdej z nich skutkuje nieważnością głosu oddanego na tego kandydata;
3) nie wpływa na ważność oddanego głosu dopisanie na karcie do głosowania dodatkowych
nazwisk lub nazw albo poczynienie innych dopisków poza kratkami;
4) za wybranych uważa się tych kandydatów, którzy uzyskali zwykłą większość głosów, tzn.
uzyskali więcej głosów "za" niż "przeciw".
- w sytuacji gdy liczba kandydatów jest większa niż liczba wybieranych ławników:
1) głosowanie na kandydatów odbywa się poprzez postawienie znaku "X" w kratce z lewej
strony obok nazwisk najwyżej tylu kandydatów, ilu ławników jest wybieranych w Gminie,
opowiadając się w ten sposób za ich wyborem;
2) można głosować na mniejszą liczbę kandydatów;
3) za nieważny uznaje się głos, jeżeli na karcie do głosowania postawiono znak "X" w kratce
z lewej strony obok nazwisk więcej kandydatów niż ławników jest wybieranych lub nie
postawiono znaku "X" w kratce z lewej strony obok nazwiska żadnego kandydata;
4) dopisanie na karcie do głosowania dodatkowych nazwisk lub nazw albo poczynienie
innych dopisków poza kratką nie wpływa na ważność głosu;
5) za wybranych na ławników uważa się tych kandydatów, którzy uzyskali kolejno
największą liczbę głosów.

Przewodniczący rady poinformował, że do przeprowadzenia głosowania tajnego konieczne
jest Komisji Skrutacyjnej, zaproponował aby jej skład był trzyosobowy. Do składu Komisji
zgłoszono następujące kandydatury:
1. Radna Gabriela Oślizło
2. Radna Barbara Watoła
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3. Radny Krzysztof Lorek
W wyniku głosowania skład Komisji Skrutacyjnej został przyjęty przy 12 głosach "za"
i3 głosach "wstrzymujących się". Przewodniczącym Komisji została radna Gabriela Oślizło.

Wiceprzewodniczący rady poinformował, że Kolegium Sądu Okręgowego w Gliwicach
ustaliło, że Rada Gminy Gaszowice winna wybrać do orzekania w Sądzie Okręgowym
4 ławników, a do orzekania w Sądzie Rejonowym w Rybniku 6 ławników, w tym do orzekania
w sprawach z zakresu prawa pracy 3 ławników. Do Urzędu Gminy Gaszowice wpłynęło 12
zgłoszeń kandydatów na ławników na kadencję 2012-2015. W związku z powyższym
wiceprzewodniczący rady powiedział, że Rada winna dokonać wyboru:

- 4 ławników do Sądu Okręgowego w Gliwicach spośród 4 kandydatów;
- 3 ławników do Sądu Rejonowego w Rybniku spośród 5 kandydatów;
- 3 ławników do Sądu Rejonowego w Rybniku do orzekania w sprawach z zakresu prawa
pracy spośród 3 kandydatów.

Komisja przygotowała kartki do głosowania, po czym przewodniczący Komisji Skrutacyjnej
wyczytywał kolejno z listy imiona i nazwiska obecnych na sesji radnych rozdając karty do
głosowania. Radni po dokonaniu aktu głosowania wrzucali karty do urny.
Po przeprowadzonym tajnym głosowaniu, Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeliczenia
głosów i sporządzenia protokołów z głosowania.
Po krótkiej przerwie przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przestawiła protokoły wyników
tajnego głosowania stwierdzające wybór ławników sądowych na kadencję 2012-2015. Do Sądu
Rejonowego w Rybniku zostali wybrani: Joanna Maria Appel, Ewa Barbara Jacek i Maria
Wawoczny-Bienek. Do Sądu Rejonowego w Rybniku do orzekania z zakresu prawa pracy
zostali wybrani Bożena Maria Płonka, Magdalena Barbara Święty, Małgorzata Łucja Toman.
Zaś do Sądu Okręgowego w Gliwicach wybrani zostali: Tadeusz Ryszard Bienek, Łucja
Jurkiewicz, Jadwiga Raszczyk, Marian Wojciech Święty.
Protokoły Komisji Skrutacyjnej z przebiegu wyborów stanowią załączniki do niniejszego
protokołu.
Po czym Przewodniczący rady odczytał treść uchwał w sprawie wyboru ławników
z nazwiskami wybranych w głosowaniu tajnym ławników.
UCHW ALA NR BR.0007.9.51.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 października 2011 r.
w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Rybniku na kadencję 2012-2015 - stanowi
załqcznik do niniejszego protokołu.
UCHW ALA NR BR.0007.9.52.2011 RADY GMINY GASZOWJCE z dnia 27 października 201 t r.
w sprawie wyboru ławn ików do Sądu Okręgowego w GIiwieach na kadencję 2012-2015 - stanowi
zalqcznik do niniejszego protokołu.

Ad.15.
Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2011,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik gminy odczytała powyższy projekt uchwały, do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący rady zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Nikt nie
zabrał głosu w tej sprawie.
Następnie Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:
- 15 - głosów "za"
- O - głosów "przeciw"
- O - głosów "wstrzymujących się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWAŁA NR BR.0007.9.53.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 października 2011 r.
w sprawie: zmiany uchwaty budżetowej gminy na rok 20 II - stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.
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b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok

2011 ina lata następne,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik gminy odczytała powyższy projekt uchwały, do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący rady zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Nikt nie
zabrał głosu w tej sprawie.
Następnie Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:
- 15 - głosów "za"
- O - głosów "przeciw"
- O - głosów "wstrzymujących się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWAŁA NR BR.0007.9.54.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 października 2011 r.
w sprawie: zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2011 i na lata następne - stanowi
załacznik do niniejszego protokołu.

c) podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Gaszowice w roku

2012 z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego.

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz gminy odczytała powyższy projekt uchwały, do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący rady zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Nikt nie
zabrał głosu w tej sprawie.
Następnie Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:
- 15 - głosów "za"
- O - głosów "przeciw"
- O - głosów "wstrzymujących się"
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWAŁA NR BR.0007.9.55.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 października 2011 r.
w sprawie: programu współpracy Gminy Gaszowice w roku 2012 z podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego - sianowi załqcznik do niniejszego protokołu.

Ad. 16.
Bieżące sprawy.
Przewodniczący rady przypomniał radnym, że jest to punkt w którym można przedstawić
informacje na temat wszelkiego rodzaju imprez, spotkań w których radni uczestniczyli lub
innych informacji ze swojej działalności. Nie będą takie informacje uwzględniane w następnym
punkcie tj. Interpelacje.
Przewodniczący rady:
- poinformował że kolejna sesja Rady Gminy Gaszowice odbędzie się w dniu 24 listopada
o godz. 16.00 w sali Domu Sportu w Łukowie Śląskim przy ulicy Lipowej.
Natomiast w grudniu planuje się sesje Rady Gminy Gaszowice na dzień 15.12.2011 r.
i 29.12.2011 r. w sali Ośrodka Kultury "Zameczek" w Czernicy przy ul. Wolności.

- podal do wiadomości harmonogram dyżurów radnych na miesiąc listopad i grudzień:
Listopad 2011
7 listopad - radny Damian Krauze
14 listopad - radna Barbara Watoła
21 listopad - radna Małgorzata Witek
28 listopad - radny Jerzy Kawulok
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Grudzień 2011
5 grudzień - radny Ryszard Jacek
12 grudzi dl. - radna Gabriela Oślizło
19 grudzień - radny Andrzej Cieślok

- poinformował o rozmowie z Przewodniczącym Rady Powiatu Rybnickiego - Panem Janem
Tokarzem, który planuje zorganizować Powiatowy Turniej Siatkówki, z udziałem wszystkich
Rad Gmin z Powiatu Rybnickiego oraz Rady Powiatu Rybnickiego. Dodał, że w imieniu Rady
Gminy Gaszowice wyraził chęć udziału w tym Turnieju. W miesiącu listopadzie odbędzie się
spotkanie organizacyjne w tym temacie.

- przedstawił treść pisma Podsekretarza Stanu Ministerstwa Środowiska - Joanny Maćkowiak-
Pandera dotyczące ustosunkowania się do treści Uchwały Nr BR.0007.8.46.2011 w sprawie
poparcia Uchwały Rady Miasta Ruda Śląska zawierającej apel do Rządu Rzeczypospolitej
Polskiej w związku ze skutkami realizacji "Pakietu Klimatyczno-Energetycznego UE 3x20".

- poinformował, że w dniu 26.10.2011 wspólnie z radną Barbarą Watoła uczestniczył
w szkoleniu na temat "Praca Rady Gminy i Powiatu. Powiedział, iż po tym szkoleniu można
stwierdzić, że Rada Gminy Gaszowice funkcjonuje w sposób prawidłowy.

Radny Jerzy Kawulok poinformował, że na ulicy Powstańców w Czernicy jest już zrobiony
nowy dywanik asfaltowy. Powiedział również, że obok placu zabaw przy Ośrodku Kultury
w Czernicy studzienka kanalizacyjna została zabezpieczona. Ponadto zaprosił radnych
i wszystkich obecnych wraz z rodzinami na 5 listopada bieżącego roku na godzinę 18.00 do
Galerii Grupy Konar na wystawę Pani Sylwii Mazurek - Dyrektor Szkoły Podstawowej
w Gaszowicach.

Radna Barbara Watoła poinformowała że w Łukowie Śl. ruszył projekt pn. "Zamiast nudy
sportowe trudy dla seniorów łukowskich" na którego realizację otrzymano środki finansowe
z Działaj Lokalnie z Programu RAMŻA.

Ad. 17
Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
l. Radny Marek Masarczyk w związku z uczestnictwem Wójta w konferencji na temat
kierunków rozwoju Subregionu Zachodniego skierował do Wójta następujące pytania: jakie są
kierunki rozwoju Subregionu, jakie gmina ma korzyści z przynależności do Subregionu oraz
czy w tej formie w jakiej działa Subregion Zachodni gdzieś w kraju albo na Śląsku podobne
Subregiony występują.
W odpowiedzi Wójt poinformował, że występują subregiony również w innych
województwach, a nasze województwo podzielone jest na cztery subregiony. Jeśli chodzi
o nasz Subregion Zachodni to na wspólnych posiedzeniach u Marszałka Województwa
Śląskiego jesteśmy chwaleni i poważani między innymi w każdej spawie jeśli chodzi o środki
pomocowe. Nasz subregion jako pierwszy wzorowo się dogadał i podzielił pieniądze na te
inwestycje, które poszły bez konkursowo. Poza tym Subregion jest takim łącznikiem i aktualnie
pozyskał na realizacje Programu dotyczącego sieci internetowej połączonej z wimax-em ponad
5 mln dopłaty. W ramach Subregionu - Biuro organizuje na targach nie tylko w kraju ale i za
granicą wspólnie z gminami wystawy i stoiska, które reprezentują nasz powiat. Do Subregionu
przystąpiły ostatnio dwie kolejne gminy - gmina Rudnik i Krzyżanowice. Poza tym jest to
bardzo dobre forum wymiany doświadczeń, gdyż spotkania odbywają się co dwa miesiące
w któreś z gmin, prowadzona jest dyskusja o sprawach bieżących, a jednocześnie Subregion
Zachodni jako organizacja ponad gminna jest w stanie pewne rzeczy bardziej lobbować, niż
miałaby to robić sama gmina. Głównymi przedmiotami działalności stowarzyszenia są lobbing
dla spraw ważnych dla Subregionu, integracja różnych środowisk z naszego obszaru oraz
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promocja gospodarcza. Między innymi z takich zadań gospodarczych Subregion pilotuje
przygotowania do budowy drogi Pszczyna-Racibórz. Jeśli chodzi o koszty to składka
członkowska na rok 2011 dla Gminy Gaszowice jako członka zwyczajnego Związku wynosi
6 tyś zł. Zarządzanie tą organizacją odbywa się w ten sposób, że co 2 lata rotacyjnie zmieniany
jest przewodniczący tego stowarzyszenia, obecnie funkcje pełni starosta raciborski - pan
Hajduk w następnym rozdaniu funkcję piastował będzie pan Fudali.
2. Radny Piotr Górecki ponowił sprawę wyrównania ścinkami pomiędzy płytami odcinka ul.
Wąwozowej w Czernicy.
3. Radny Ryszard Jacek zapytał czy zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami zostanie w tym
roku na ulicy ul. Podleśnej bocznej w Czernicy (od nr 48 do 54) zniwelowany garb, aby nie
było trudności z dojazdem do posesji, oraz aby w zimie było łatwiej tę drogę odśnieżać.
W odpowiedzi Wójt poinformował, że zostanie to zrobione przed zimą.
4. Radny Ryszard Jacek zapytał odnośnie chodnika na ulicy Wolności w Czernicy od Szkoły
Podstawowej w stronę Ośrodka Kultury, co w tym miejscu będzie robione, gdyż jest tam
wybrana ziemia. Wójt odpowiedział, że jak tylko będzie zezwolenie ze Starostwa to rozpoczną
się parce związane z poszerzeniem chodnika gdyż na tym odcinku od zakrętu do przejścia dla
pieszych będzie zabudowana barierka, która musi być usytuowana zgodnie z przepisami 40-50
centymetrów od krawędzi jezdni.
5. Radna Halina Rybarz - Adamik zgłosiła, że na ul. Rybnickiej w Gaszowicach naprzeciw
drogi wyjazdowej z Komisariatu Policji przy przejściu dla pieszych rozpada się chodnik.

Na tym interpelacje zakończono.

Ad. ]8
Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął sesję Rady Gminy
Gaszowice.

Protokołowała
I-I Anna Zimny
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